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J e g y z ő k ö n y v e 

 

 

Készült Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2014. május 

12. napján megtartott közmeghallgatással egybekötött ülésén. 

 

Az ülés helye: Művelődési Ház 

 

Jelen vannak: Molnár Bálint polgármester 

                       Komlós Lajosné jegyző 

                       Csikász Imre alpolgármester, Balogné Kóródi Lenke,  

                       Gere Éva Ildikó, Végné Lapu Julianna,  

                       Gál Imréné, Török Sándorné települési képviselők 

 

                       Erdei Andrea jegyzőkönyvvezető 

 

Ülésen megjelent meghívott: Egedi István alezredes, a Kunszentmárton Városi 

Rendőrkapitányság vezetője 

 

Ülésen megjelent érdeklődők: 65 fő /jelenléti ív a jegyzőkönyv mellett/ 

 

Molnár Bálint polgármester: Megállapítom, hogy a megválasztott testületi tagok 

közül megjelent 7 fő, így az ülés határozatképes. 

 

Ismertetem a napirendet.  

 

Aki egyetért a napirendi javaslattal, az kézfelnyújtással szavazzon. 

 

A Képviselő-testület egyhangúan /7 fő/ egyetért a javaslattal és az 

alábbi napirendet tárgyalja meg: 

 

N a p i r e n d: 

 

1. Tájékoztató a 2013. évi gazdálkodásról és a 2014. évi költségvetésről 

 

    Előadó: Molnár Bálint polgármester 

 

2. Beszámoló Öcsöd Nagyközség közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság 

érdekében tett intézkedésekről és az ezzel kapcsolatos feladatokról 

Beszámoló a Közbiztonsági Közalapítvány munkájáról 

 

Előadó: Rendőrkapitány 

              Közbiztonsági Közalapítvány elnöke 
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A napirend tárgyalása: 

 

A napirend 1. pontja: Tájékoztató a 2013. évi gazdálkodásról és a 2014. évi 

költségvetésről 

 

A napirend tárgyalása szóbeli tájékoztatás alapján történik. 

 

Molnár Bálint polgármester: A 2013. évi költségvetésünket 44 millió Ft hiánnyal 

terveztük, melyet sikerült az év folyamán minimalizálnunk. Év végén 

pénzmaradvánnyal zártunk. Ez legfőképp annak volt köszönhető, hogy kevesebb 

kiadásunk volt, mint bevételünk. Intézményeinket tudtuk működtetni, egész 

évben fizetőképesek maradtunk. Hiteligénylésre nem volt szükség. A 2013. évi 

közmunkaprogram igen nagy segítség volt feladataink ellátásában, magas 

létszámban tudtunk közmunkásokat foglalkoztatni. Közmunkásokkal 

végeztettük el a kerékpárút felújítását, az iskolák takarítását és fűtését, az 

óvodákban is foglalkoztattuk őket. A községünkben 10-12 %-os 

munkanélküliség van. Sajnos kiadásaink nagy részét különböző segélyek, 

támogatások kifizetésére kellett fordítanunk. Rendszeres szociális segélyben 30 

fő részesül, foglalkoztatást helyettesítő támogatást 190 fő kapott, rendszeres 

gyermekvédelmi kedvezményt 363 főnek, Erzsébet- utalványt 749 főnek adtunk, 

gyermekétkeztetési támogatást 214 fő kapott, lakásfenntartási támogatásban 470 

fő részesült, átmeneti segélyt 13 főnek adtunk, temetési segélyt 17 fő kapott, 

óvodáztatási támogatásban 18 fő részesült, közgyógyellátásban 35 fő részesült. 

2013-ban feladatalapú támogatási rendszerre kellet áttérni, ami még újdonság a 

számunkra. Az elmúlt évben történt meg az iskolák állami irányításba vétele, de 

az üzemeltetést nem adtuk át, magunk tartjuk fent és működtetjük az 

intézményeket. 

Több civil szervezetet is támogattunk. Bíró Sándor erős emberek sportját, a 

gyermeknapot, az íjászokat. 

Fejlesztésekre, felújításokra nem sokat költött az Önkormányzat. A rakodógép 

rézsűkanalát kellett javíttatni. A Védőnői Szolgálat épületét felújítottuk. A Bázis 

konyhára, illetve az Önkormányzat épületére napelemeket szereltünk fel, így 

magunknak állítjuk elő az áramot. A közmunkások segítségével 2 kazánt 

építettünk be az iskolába, ami pellettel fűthető.  

A csatornahálózat II. üteme is elkezdődött az elmúlt évben. A saját erő eredetileg 

267 millió Ft volt. A hazai pályázatokkal ezt csökkentettük, jelenleg 35 millió Ft 

szükséges. 176 millió Ft-ot pályázaton nyertünk decemberben, de a 

közreműködő szervezet még nem írta alá a támogatási szerződést. A pályázaton 

nyert összeg lehetővé teszi az önerő csökkentését. Az érdekeltségi hozzájárulás 

25-30. eFt összegre csökken. A Fundamenta Lakáskassza Zrt.-vel kötött 

szerződéseket nem szükséges felbontani, mindenki fizetheti tovább. A változás 

annyi lesz, hogy az Önkormányzat leveszi a teljes összegről a 



kedvezményezettséget. A műszaki átadásnak 2014- ben meg kell történnie, 

aminek semmi akadályát nem látom. A pénzügyi elszámolás a 6 hónap 

próbaüzem végén fog megtörténni.  
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Jelenleg 95 % os a szennyvízhálózattal kiépített terület. Leghamarabb az újtelepi 

rész köthet rá a rendszerre június közepén, de előtte mindenkit pontosan 

tájékoztatunk. Megkérem a lakosokat, hogy hamarabb senki ne kössön rá. Az 

udvaron belüli rendszerkiépítést mindenki egyénileg oldja meg. Ha lesz rá igény, 

az Öcsödi Községgondnokság is vállal majd bekötéseket, az igény bejelentését 

Lóczi Lajos intézményvezetőnél vagy Csontos Anikónál tehetik meg. A csatorna 

díja közel azonos lesz a vízdíj összegével, de ameddig a próbaüzem tart, a 

szolgáltatás ingyenes a lakosságnak, azt a kivitelező fizeti meg.  

Részt vettünk egy pályázatban, amely elhagyott szemétlerakók rekultivációját 

tette lehetővé. 16 településsel együtt 2,4 M Ft- ot nyertünk. 2013-ban kezdődtek 

el a rekultiválások, 2014 májusában az összes szeméttelep helyreállítása 

befejeződik, pénzügyileg és műszakilag is átadhatók lesznek.  

Az Európai Unió előírásai miatt szükséges az Ivóvízminőség- javító programban 

részt vennünk. Az uniós szabványok szigorúbbak a hazainál, ezért nem felel 

meg a vizünk  emberi fogyasztásra. Kormányrendeletben határozták meg, hogy 

mely településeknek kötelező a projekt megvalósítása. Öcsödön úgy oldjuk meg 

ezt a problémát, hogy fúrunk egy új kutat. Ez a munka legkésőbb júniusban 

elkezdődik. Több település közös erővel végzi a projektben előírt feladatok 

megvalósítását, mi önállóan tesszük. A csőrendszer teljes cseréjére nincs 

lehetőségünk, de néhány szakaszon el tudjuk végezni a csövek cseréjét. 2014. II. 

félévében jár le a pályázati idő, addig minden munkával végeznünk kell.  

Az elmúlt 4 évben megvalósuló beruházásokról a Gazdasági Program 

helyzetelemzése alapján számolok be. Megvalósult a Juhász Béni úti iskola 

felújítása, nyílászárók cseréje, hőszigetelése. A Polgármesteri Hivatal 

akadálymentesítése megtörtént, külső felújításokat végeztünk el. A Köztársaság 

út burkolatát felújítottuk. A 2006. évi tavaszi árvíz következtében károsodott 

önkormányzati tulajdonú utakat és ingatlanokat helyreállítottuk, a Bajcsy utat, a 

tanácskozó termet és az irattárat felújítottuk. Megvalósult a Polgármesteri 

Hivatal nyílászáróinak cseréje. Utcabútorzatot fejlesztettünk. Tájékoztató 

információs rendszereket építettünk ki a településen. Felújítottuk a Könyvtárat, 

akadálymentesítettük. Tanyabuszt szereztünk be. A Vörösmarty úti óvodát 

akadálymentesítettük, a fűtést korszerűsítettük. Befejeződött a szennyvízhálózat 

I. üteme, a II. üteme folyamatban van. A Köztársaság úti óvodát felújítottuk, a 

fűtést korszerűsítettük, akadálymentesítést végeztünk, illetve egy csoportos 

bölcsődét kialakítottunk. A Hulladékrekultiváció II. üteme folyamatban van 

éppúgy, mint az Ivóvízminőség javító program II. üteme. A belvízvédelmi 

rendszer kiépítése jelenleg is tart. Tanyás térségek külterületi földútjainak 

karbantartása folyamatban van, 1 db grédert sikerült beszereznünk a pályázat 



keretében. A közfoglalkoztatás jelenleg is működik. Minden megkezdett 

pályázatot be fogunk fejezni határidőn belül.  
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A 2014- 2020 évekre szóló gazdasági programról is tájékoztatást kívánok adni. 

A pályázatokat 2014. év második felében írják ki. Ebben az időszakban a 

következő programok megvalósítását tervezzük: NFM önerő támogatás Öcsöd 

csatornázásához és szennyvíztisztításhoz, közbiztonság növelését szolgáló 

fejlesztések megvalósítása. Játszótér létesítése; egészségház energiatakarékos 

felújítása; geotermikus energiatermelés megvalósítása Öcsöd Nagyközségi 

Önkormányzat közintézményeiben. Napelemes energiatermelés megvalósítása 

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat intézményeiben; másodlagos és 

harmadlagos növényi származékok feldolgozására pellettáló üzem létesítése 

Öcsödön. Öcsöd település belterületi vízrendezés II. ütem; Öcsöd belterületi 

úthálózatának fejlesztése. Kerékpárút építése Öcsöd Kunszentmárton között, 

illetve Öcsöd Békésszentandrás között. 

Minden megkezdett pályázatot be fogunk fejezni határidőn belül. Meghívtam az 

ülésünkre Telek Szilárd urat, aki a SADE Magyarország projektvezetője.  

 

Telek Szilárd: Üdvözlöm az érdeklődőket. Pár mondatban szeretnék 

tájékoztatást adni az eddig elvégzett, illetve a még folyamatban lévő 

munkálatokról. Több csapattal végezzük a munkát. Szerencsére az időjárás 

kedvező, egyszer volt leállás a téli szezonban, 2 hét. Csapatunknak 400 méteres 

szakasz van még hátra, a TIEF-TERRA csapatának még 1,5 km. Június végére 

az összes tervezett szennyvízhálózat kiépítése megtörténik. Ha a munkálatok 

befejeződnek, egy kamerát vezetünk végig a rendszeren, illetve végzünk egy 

egyszeri vizes csatornaátmosást a hibák kiszűrése érdekében. A rákötés előtt 

értesítjük a lakosságot, fórumokat fogunk tartani mindhárom ütem rákötése 

előtt. Az első ütemben az Újtelep köthet rá. Második ütemben a Bem-Deák- 

Kossuth L. utakkal bezárt szakasz, végül pedig a Kossuth úttól Kunszentmárton 

felé az egész terület. Kérném a lakosságot, hogy a lehetséges rákötés előtt senki 

ne vezesse bele a szennyvizet a rendszerbe, hiszen ez nekünk elég kellemetlen, 

illetve komoly büntetést is kiszabhatunk érte. Az úthálózatok javítása július 

végén, augusztus elején kezdődik meg. A tervezett januári műszaki átadásnak 

nem látom akadályát, minden zökkenőmentesen zajlik. A próbaüzem végéig a 

szolgáltatás díjmentes lesz mindenkinek. 

 

Molnár Bálint polgármester: Kéthetente tartunk Koordinációs- ülést, melyen a 

panaszokat, észrevételeket elmondjuk a FIDIC mérnöknek, aki jegyzi azokat. 

 

Pappné Németh Rozália: Az Aulich út sarkán lévő ingatlanhoz nem tettek be 

csonkot. Ott nem lesz szennyvízelvezetés?  



 

Kardos Imre: A faluban láthattuk, hogy ismételten fúrásokat végeztek. Találtak 

valamit? 

- 5 - 

Molnár Bálint polgármester: Megnézzük a tervrajzon, egyáltalán van-e oda 

tervezve csonk kiépítése. Ha van, mindenképpen megcsináljuk. Amennyiben 

nincs tervezve, utólagos bekötéssel lehet önerőből csatlakozni. 

Találtak gázt a területen, de még vizsgálják, hogy milyen minőségű, és hogy 

mekkora mennyiségben található. Munkahelyteremtés, illetve iparűzési adó 

szempontjából igen kedvező lenne a falunak, ha találnának jó minőségű gázt. 

 

Kardos Imre: Javasolnám, hogy Öcsöd történetét adjuk ki ismét, új tartalmi 

elemekkel kiegészítve. Lehetne írni a Körös szabályozásáról, a török időkről, az 

egyházról, zsidóságról, cigányságról. 

 

Molnár Bálint polgármester: Egy új könyv elkészítése igen költséges lenne, 

javasolnám inkább, hogy a régebbi kötetet adjuk ki még egyszer. 

 

Molnár Bálint polgármester: Aki elfogadja a 2013. évi gazdálkodásról és a 2014. 

évi költségvetésről szóló tájékoztatót, az kézfelemeléssel jelezze.  

 

A Képviselő-testület egyhangúan /7 fő/ egyetért a javaslattal és az 

alábbi határozatot hozza. 

 

32/2014./V. 12./ számú testületi határozat 

A 2013. évi gazdálkodásról és a 2014. évi költségvetésről 

 

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

megtárgyalta és jóváhagyta a 2013. évi gazdálkodásról és a 2014. 

évi költségvetésről szóló tájékoztatót. 

 

Erről: Polgármester 

          - értesül. 

 

A napirend 2. pontja: Beszámoló Öcsöd Nagyközség közbiztonságának 

helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az ezzel 

kapcsolatos feladatokról, beszámoló a Közbiztonsági Közalapítvány munkájáról 

 

A napirend tárgyalása írásbeli jelentés alapján történik. 

 

Egedi István kapitányságvezető: A közbiztonság helyzetéről minden évben 

jelentést kell adnunk. A kiadott írásos anyag diagramokban ábrázolja a 

változásokat. Öcsöd Nagyközség közbiztonsági helyzetének értékeléséről  
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kívánok tájékoztatást adni. A regisztrált bűnügyi cselekmények száma 4,3 %- os 

csökkenést mutat. A település vonatkozásában a vagyon elleni bűncselekmények 

továbbra is kiemelt helyet foglalnak el a bűnözés struktúrájában, az összes 

regisztrált bűncselekmény 60 %- a lopás, és 15 %- a lakásbetörés volt. A 

közterületen elkövetett bűncselekmények száma az elmúlt 5 évben növekedő 

volt. 2013. év végétől a lakosság szubjektív biztonságérzetének javítását célzó 

közterületi szolgálatellátás keretében rendszeresen ellenőriztük a települést, 

melynek köszönhetően megállt a 2013. év elején tapasztalt kedvezőtlen 

folyamat. A településen a testi sértések száma csökkent. A kiskorú 

veszélyeztetése bűncselekmény esetében számuk 1- ről 7- re emelkedett, azt 

megelőzően pedig hasonló mértékű csökkenés volt tapasztalható. 

A garázdaság esetében jelentős csökkenés volt tapasztalható. A lopások száma is 

csökkent. A lakásbetörések száma nőtt. Kiemelt tárgyi súlyú rablás 

bűncselekményt 2013. évben egy esetben regisztrált a statisztika. A kifosztás 

bűncselekményének száma 2013-ban 0. A fenti adatok alapján megállapítható, 

hogy az erőszakos vagyon elleni bűncselekmények elkövetése nem jellemző 

Öcsöd településre. Kapitányságunk nyomozáseredményességi mutatója 2013. 

évben 48,1 % volt, mely 4,5 %-os növekedést mutat az előző évi adatokhoz 

képest. A nyomozás befejezések száma az értékelt időszakban stagnált, ezzel 

ellentétben a bíróság elé állítások száma 17,3 %-kal, míg a vádemelések száma 

17,8 %-kal növekedett. Kiemelendő, hogy az elkövető kilétének ismeretlen volta 

miatt befejezett eljárások száma a korábbi emelkedő tendenciát megtörve 

mintegy 12, 3 %-kal csökkent. A kiemelt bűncselekmények nyomozás 

eredményességi mutatója az egyes kategóriák értékeit összesítve 37 %-on állt, 

mely szintén közel 1 % pontos emelkedést mutat. A település baleseti helyzetét 

vizsgálva megállapítható, hogy a nagyközség tekintetében az elmúlt évben a 

sérüléses balesetek számának csökkenése és a súlyossági mutatók javulása volt 

tapasztalható. Sérüléses balesettel a 44- es főközlekedési út külterületi szakasza 

és belterületen a Batthyány utca volt érintve, azonban baleset gócpont a 

településen továbbra sincs. A Rendőrkapitányság illetékességi területén 

bekövetkezett sérüléses közlekedési balesetek vizsgálatánál megállapítható, 

hogy azok elsősorban a sebesség nem megfelelő megválasztása miatt 

következtek be, melyet az elsőbbségi jog, az előzési jog és az előzési szabályok 

meg nem tartása, majd a kanyarodási szabályok és a követési távolság meg nem 

tartása követett, mint oksági tényező. A nagyközség vonatkozásában a 44- es 

főközlekedési út forgalma miatt az elmúlt években a balesetek jelentős része a 

főútvonalon, illetve belterületen, annak környezetében következtek be, így a 

baleseti adatok elemzésére alapozva a rendőri ellenőrzéseket, beleértve a 

sebesség ellenőrzést e főútra koncentráltuk. Kapitányságunk 1998. óta vesz részt 

a Rendőrség Biztonságra Nevelő Iskolai programjában. Mára az illetékességi 

területünkön lévő összes általános iskolában működik a program, így  
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mindösszesen 45 osztályban közel ezer gyermeknek tartottunk DADA órákat. 

2013. szeptember 26-án az öcsödi Tóth József Alapszolgáltatási Központ 

működésében lévő Idősek Otthonában prevenciós előadás megtartására került 

sor. A bűnmegelőzési tájékoztatókat követően az „Idősek napja” és „10 

biztonsági tanács időseknek” című bűnmegelőzési kiadvány került átadásra a 

résztvevők részére. A helyi családsegítő szolgálattal valamint a védőnői 

hálózattal együttműködve bűnmegelőzési tájékoztató megtartására is sor került a 

hátrányos helyzetű lakosság részére a településen ugyanazon a napon. A 

településen szolgálatot teljesítő körzeti megbízottak kiemelten kezelt 

közbiztonsági intézkedési mutatói az alábbiak szerint alakultak az elmúlt évben: 

elfogás 25 fő, előállítás 36 fő, biztonsági intézkedés 8 fő, elrendelt elővezetés 34 

eset, büntető feljelentés 4 darab, szabálysértési feljelentés 30 darab, helyszíni 

bírság 43 fő, pozitív alkoholszonda 2 fő. Fazekas Zoltán főtörzsőrmester és 

Nádudvari Csaba főtörzsőrmester igen hatékonyan végzik munkájukat a 

településen. A közterületek rendjének ellenőrzésében a rendőrségen kívül a 

polgárőrség is aktívan részt vett. A szolgálatellátás tekintetében rendszeres a 

koordináció annak érdekében, hogy a közterületek ellenőrzését minél szélesebb 

körben, a lehető legnagyobb hatékonysággal tudjuk végrehajtani. Elmondható, 

hogy a polgárőr szervezettel történő együttműködés aktív, zökkenőmentes. A 

Rendőrkapitányság legfőbb stratégiai partnerének tekinti a Polgárőr Egyesületet, 

ezért továbbra is nagy hangsúlyt fektet a kialakult munkakapcsolat fenntartására. 

 

Bata Péter Közbiztonsági Közalapítvány elnöke: A kiadott írásos anyag kettő 

részből áll. Az első része egy tájékoztatás a közalapítvány pénzügyi helyzetéről. 

A második része az anyagnak egy beszámoló a 2013. évben elvégzett 

feladatokról. Tavaly évben a Közbiztonsági Közalapítvány létszáma 20 fő volt, a 

polgárőrök összesen 1991 órát töltöttek szolgálatban. Nappal 186 órát, éjjel 

1214 órát, rendőrrel közösen 312 órát teljesítettek. 2 fő polgárőrünk, 195 órában 

egész évben, folyamatosan kísérte a postásokat a nyugdíj kifizetések 

időszakában. 73 órát fordítottunk a községi rendezvények biztosítására. 2013-

ban az új típusú polgárőr formaruházat és igazolványok beszerzése folyamatos 

volt. Korábbi években már jeleztem, hogy a polgárőrség létszáma igen alacsony 

egy ekkora településen, de az aktív korú lakosság részére nem vonzó ez a fajta 

önkéntes civil szolgálat. 

A Közbiztonsági Közalapítvány megszűnése után is ellátja feladatait az Öcsödi 

Polgárőr és Tűzoltó Egyesület. A megszűnés oka a megszigorodott 

jogszabályok. Az Alapítvány pénzéből szeretnénk a későbbiekben gépjárművet 

vásárolni a polgárőrök részére, hiszen jelenleg saját gépjárművüket használják 

szolgálatteljesítés közben. Köszönjük a lakosok támogatását.  

 

Kérdezett, válaszolt: 
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Molnár András: Szüleimhez az elmúlt időszakban kétszer is betörtek, de a 

rendőrség nem tudott mit tenni nyomkövető kutya nélkül. Lesz-e a környéken 

nyomkövető kutya? 

 

Egedi István kapitányságvezető: Tavaly évben 2 kutya volt a megyében. Nyáron 

2 új kutyát beiskoláztunk, akik ez év március 28-án fejezték be sikeresen a 

tanfolyamot. 

 

Borbély Éva: Az utcai árusokat ki lehetne- e tiltani a községből? 

 

Komlós Lajosné jegyző: A mozgó árusítás nem tilos, abban az esetben, ha az 

árusnak van engedélye. A házaló kereskedés esete már más, mivel elmondható, 

hogy azok az árusok nem minden esetben árulnak megbízható, minőségi 

terméket és nincs engedélyük. Ha valakit zavar ezeknek az árusoknak a 

tevékenysége, jelezze a Rendőrségen, hiszen a polgárőröknek nincs igazoltatási 

jogosultsága. Mindenkit kérek, hogy ne hagyják magukat becsapni. 

 

Borbély Éva: Sok településen ki van rakva, hogy tilos árusítani. Nálunk nem 

lehetne kitenni egy jelzőtáblát? 

 

Komlós Lajosné jegyző: Az a tábla a közterületen való árusításról szól. Nálunk 

egyébként is tilos a közterületi árusítás, erre kivétel egyedül a Piactér. 

 

Kardos Imre: Önvédelmi fegyvert lehet- e magunknál tartani? 

 

Egedi István kapitányságvezető: Mindenkinek joga van megvédeni magát, de 

nem tehet nagyobb sérülést a másikban, mint a másik tett volna. Bizonyos 

esetekben mérlegelési idő híján vannak kivételek. 

 

Molnár Bálint polgármester: Aki elfogadja az Öcsöd Nagyközség 

közbiztonságának helyzetéről szóló tájékoztatót, az kézfelemeléssel jelezze.  

 

A Képviselő-testület egyhangúan /7 fő/ egyetért a javaslattal és az 

alábbi határozatot hozza. 

 

33/2014./V. 12./ számú testületi határozat 

Öcsöd Nagyközség közbiztonságának helyzetéről 

 

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

megtárgyalta és jóváhagyta az Öcsöd Nagyközség 

közbiztonságának helyzetéről szóló tájékoztatót. 



 

Erről: Polgármester 

          - értesül. 

 

 

Molnár Bálint polgármester: Aki elfogadja az Öcsödi Közbiztonsági 

Közalapítvány munkájáról szóló tájékoztatót, az kézfelemeléssel jelezze.  

 

A Képviselő-testület egyhangúan /7 fő/ egyetért a javaslattal és az 

alábbi határozatot hozza. 

 

34/2014./V. 12./ számú testületi határozat 

Az Öcsödi Közbiztonsági Közalapítvány munkájáról 

 

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

megtárgyalta és jóváhagyta az Öcsödi Közbiztonsági 

Közalapítvány munkájáról szóló tájékoztatót. 

 

Erről: Polgármester 

          - értesül. 

 

 

Molnár Bálint polgármester az ülést 19.55 órakor bezárja. 

 

 

kmf. 

 

 

Molnár Bálint          Komlós Lajosné 

polgármester           jegyző 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



K i v o n a t 

 

 

Az Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2014. május 12. 

napján megtartott közmeghallgatással egybekötött ülésének jegyzőkönyvéből 

 

32/2014./V. 12./ számú testületi határozat 

A 2013. évi gazdálkodásról és a 2014. évi költségvetésről 

 

Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

megtárgyalta és jóváhagyta a 2013. évi gazdálkodásról és a 2014. 

évi költségvetésről szóló tájékoztatót. 

 

Erről: Polgármester 

          - értesül. 

 

 

 

 

Kmf. 

 

 

 Molnár Bálint sk.       Komlós Lajosné sk. 

 polgármester                                                      jegyző 

 

A kivonat hiteléül: 

 

 

Erdei Andrea 

előadó 
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Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

megtárgyalta és jóváhagyta az Öcsöd Nagyközség 

közbiztonságának helyzetéről szóló tájékoztatót. 

 

Erről: Polgármester 
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Kmf. 

 

 

 Molnár Bálint sk.       Komlós Lajosné sk. 
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Öcsöd Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

megtárgyalta és jóváhagyta az Öcsödi Közbiztonsági 

Közalapítvány munkájáról szóló tájékoztatót. 

 

Erről: Polgármester 

          - értesül. 

 

 

 

 

Kmf. 

 

 

 Molnár Bálint sk.       Komlós Lajosné sk. 

 polgármester                                                      jegyző 

 

A kivonat hiteléül: 

 

 

Erdei Andrea 

előadó 

 


